
Protokół Nr XXI / 2008 
Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego 
odbytej w dniu 25 czerwca 2008 roku 

w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Wągrowcu 
 
Sesję rozpoczęto 25 czerwca br. o godzinie 16.00, zakończono o godzinie 20.30 
 
Obrady XXI Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzył Przewodniczący Rady -  
Krzysztof Migasiewicz, który powitał radnych i zaproszonych gości.  
 
W obradach uczestniczyło 14 radnych na ogólny stan 19, co stanowiło kworum, przy 
którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Protokół XX sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 maja 2008 roku został 
przyjęty – /13 za i 1 wstrzymujący się/. Nieobecni radni: L. Bodus, J. Brzostowski, 
A. Wieczorek, M. Marzyński, G. Owczarzak. 
 
Na podstawie § 18 ust. 5 pkt. 2 Statutu Powiatu Wągrowieckiego oraz § 16 ust. 2 
Regulaminu Rady Powiatu Wągrowieckiego Przewodniczący Rady wniósł o zmianę 
w porządku obrad XXI Sesji Rady Powiatu poprzez dodanie: 
 
pkt. 16, 17 i 21 w następującym brzmieniu:  

16. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zmiany uchwały nr 
XXXV/181/2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie ustalenia wysokości 
opłaty za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej nr 1 w Wągrowcu. 
17. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie nadania imienia 
Stanisława Mikołajczyka szkołom wchodzącym w skład Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wągrowcu. 
21. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zaciągnięcia 
zobowiązania wekslowego na zabezpieczenie spłaty długoterminowych: pożyczki, 
kredytu udzielonego przez bank wyłoniony w drodze procedury przetargowej. 
 
Pozostałe pkt. porządku XXI Sesji Rady Powiatu otrzymałyby kolejne po sobie 
numery. 
 
W związku z tym Przewodniczący Rady Powiatu, K. Migasiewicz, wniósł o 
przegłosowanie porządku obrad z proponowaną zmianą. 
 
Radny J. Springer powiedział, że uchwałą dot. opłat w bursie szkolnej, zgodnie ze 
statutem powinny zająć się wszystkie komisje. W tym przypadku komisja nie 
ustosunkowała się do tego. Tym samym radny zasugerował, ażeby tego punktu nie 
wprowadzać do porządku obrad sesji. 
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Radny A. Zając powiedział, że w przypadku punktu dot. nadania imienia ZSP nr 1, 
jest wiele niejasności przy wyborze kandydata na patrona tej szkoły i dlatego radny 
wniósł o zdjęcie tego punktu z obrad. 
 
Radny J. Sulikowski zapowiedział, że dyr. szkoły J. Berendt powinien uzasadnić, 
dlaczego w takim trybie należy podjąć taką uchwałę. Radny odebrał to jako 
„niepoważne i instrumentalne traktowanie Rady”. Radny tym samym zapowiedział, 
że nie jest przeciwko pomysłowi, ale takiemu trybowi postępowania.  
 
Przewodniczący Rady wniósł, aby przegłosować zmiany w porządku obrad sesji 
pojedynczo: 
 
Co do pkt. 16 – za przyjęciem proponowanego punktu do obrad sesji głosowało: 8 za 
przyjęciem, 1- głos wstrzymujący się, 4 – głosy przeciw. 
 
Co do pkt. 17 – za przyjęciem proponowanego punktu do obrad sesji głosowało: 10 – 
za przyjęciem, 4 – głosy przeciw. Rada Powiatu w stosunku głosów 10 za, przyjęła 
proponowaną zmianę.  
 
Co do pkt. 21 – za przyjęciem proponowanego punktu do obrad sesji głosowało: 10 – 
za przyjęciem za, 3 – głosy wstrzymujące się, 1- głos przeciw. 
 
W związku z tym, że pkt. 16 (Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w 
sprawie zmiany uchwały nr XXXV/181/2005 Rady Powiatu Wągrowieckiego w 
sprawie ustalenia wysokości opłaty za zakwaterowanie w Bursie Szkolnej nr 1 w 
Wągrowcu) nie uzyskał bezwzględnej większości głosów, Przewodniczący Rady, nie 
wniósł do porządku obrad sesji pkt. 16. 
 
Rada Powiatu w stosunku głosów 10 za, 2 wstrzymujące, 2 przeciwne, przyjęła 
proponowaną zmianę. 
 
W związku z tym Rada przyjęła następujący porządek obrad: 
    
 
Porządek obrad posiedzenia XXI Sesji R P W: 

1. Sprawy regulaminowe: 
1.1 otwarcie sesji, 
1.2 stwierdzenie kworum, 
1.3 przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

2. Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami. 
5. Informacja Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu.  
6. Informacja Przewodniczących Komisji Stałych o pracy między posiedzeniami 

sesji. 
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7. Analiza i ocena stanu bezpieczeństwa w Powiecie gwarantowanego przez 
Komendę Powiatową Policji i Komendę Powiatową Państwowej Straży 
Pożarnej (planowane standardy, sytuacja w Powiecie na tle podstawowych 
wskaźników wojewódzkich i krajowych). 

8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie Powiatowego 
Programu na Rzecz Zatrudnienia na lata 2008-2013. 

9. Przyjęcie sprawozdania o realizacji powiatowego planu gospodarki odpadami. 
10. Przyjęcie informacji o stanie przygotowań wniosków na projekty pozyskania 

środków z UE. 
11. Przyjęcie informacji o sposobie, trybie i okresie realizacji zaleceń 

pokontrolnych zawartych w protokole z dnia 29 kwietnia 2008 roku z pracy 
komisji ds. dokonania kontroli w Zespole Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu. 

12. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zatwierdzenia 
rocznego sprawozdania finansowego za rok 2007 Zespo łu Opieki Zdrowotnej 
w Wągrowcu. 

13. Przyjęcie informacji o zadaniach edukacyjnych powiatu dla szkół i placówek 
oświatowych na rok szkolny 2008/2009.  

14. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zmiany uchwały 
Nr XIV/82/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 listopada 2007 
roku w sprawie przyjęcia "Regulaminu przyznawania nauczycielom szkół i 
placówek oświatowych prowadzonych przez powiat wągrowiecki dodatków 
do wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw na rok 2008". 

15. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie przekazania 
Gminie Damasławek szkół ponadgimnazjalnych wchodzących w skład 
Zespołu Szkół Powszechnych im. Pierwszych Piastów w Damasławku. 

16. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie nadania imienia 
Stanisława Mikołajczyka szkołom wchodzącym w skład Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wągrowcu  

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII /76/2004 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004 –
2009. 

18. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zmiany uchwały 
Nr XV/93/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 21grudnia 2007 roku 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2008 rok. 

19. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowych: pożyczki, kredytu. 

20. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zaciągnięcia 
zobowiązania wekslowego na zabezpieczenie spłaty długoterminowych: 
pożyczki, kredytu udzielonego przez bank wyłoniony w drodze procedury 
przetargowej. 

21. Interpelacje i zapytania. 
22. Wnioski i oświadczenia radnych. 
23. Zakończenie obrad XXI sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
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Ad 1 
Jak wyżej. 
 
 Ad 2 i 3 
Jak wyżej. 
 
Ad 4 
Przewodniczący Rady Krzysztof Migasiewicz poinformował o pracy między 
sesjami: 
- uczestniczył w nadaniu imienia Piotra Sadłowskiego pracowni polonistycznej w 
Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 w Wągrowcu, 
- uczestniczył w uroczystości poświęcenia sztandarów w Mieścisku i Ochodzy, 
- uczestniczył w obchodach „Dni Skoków”, 
- przebywał na pięciodniowej wizycie partnerskiej wraz z delegacją z powiatu 
wągrowieckiego w powiecie Lüneburg. 
 
 
Ad 5  
Starosta Wągrowiecki – Michał Piechocki poinformował radnych o pracy Zarządu 
między sesjami Rady Powiatu Wągrowieckiego: 
 
Rada Powiatu Wągrowieckiego na XX sesji w dniu 25 maja 2008 roku podjęła 
10 uchwał. 
 

I. Zarząd Powiatu Wągrowieckiego ustalił sposób ich realizacji: 
 
Zespół Opieki Zdrowotnej otrzymał do realizacji:  

• Uchwałę nr XX/115/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                
28 maja 2008 roku w sprawie określenia terminu przedstawienia informacji o 
sposobie, trybie i okresie realizacji zaleceń pokontrolnych przez Dyrektora 
ZOZ w Wągrowcu.  Ww. uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i 
Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania.  

 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki Nieruchomościami 
otrzymał do realizacji: 

• Uchwałę nr XX/116/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 maja 
2008 roku w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wągrowieckiego na rzecz 
Gminy Miejskiej Wągrowiec. Ww. uchwałę przesłano  
do Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania.  

• Uchwałę nr XX/117/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 maja 
2008 roku w sprawie powierzenia Gminie Miejskiej Wągrowiec zarządzania 
niektórymi drogami powiatowymi. Ww. uchwałę przesłano  
do Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania.  
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Wydział Europejski i Rozwoju otrzymał do realizacji:  

• Uchwałę nr XX/118/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 maja 
2008 roku w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/115/2004 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 28 października 2004 roku w sprawie zatwierdzenia 
Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Wągrowieckiego. Ww. uchwałę przesłano 
do Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania. 

 
Skarbnik Powiatu otrzymał do realizacji:  

• Uchwałę nr XX/119/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                
28 maja  2008 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/93/2007 Rady 
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 21 grudnia 2007 roku w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2008 rok. Ww. uchwałę przesłano do 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu delegatura w Pile celem 
zaopiniowania. 

 
Wydział Oświaty, Kultury i Sportu otrzymał do realizacji:  

• Uchwałę nr XX/120/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                
28 maja 2008 roku w sprawie zmiany uchwały nr XV/88/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 21 grudnia 2007 roku w sprawie określenia zasad 
udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym na 
obszarze Powiatu Wągrowieckiego. Ww. uchwałę przesłano do Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Poznaniu delegatura w Pile celem zaopiniowania oraz 
do Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem opublikowania w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego.  

• Uchwałę nr XX/121/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 maja 
2008 roku w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – 
Katolickiej p.w. Św. Jakuba Apostoła w Wągrowcu na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków, położonym na obszarze Powiatu Wągrowieckiego. Ww. uchwałę 
przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem 
zaopiniowania. 

• Uchwałę nr XX/122/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 maja 
2008 roku w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko – 
Katolickiej p.w. Wniebowzięcia N.M.P. w Wągrowcu na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków, położonym na obszarze Powiatu 
Wągrowieckiego. Ww. uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru 
w Poznaniu celem zaopiniowania. 

• Uchwałę nr XX/123/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 maja 
2008 roku w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Fundacji „Pomoc 
Dzieciom Wiejskim” w Bliżycach na prace konserwatorskie, restauratorskie 
lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
położonym na obszarze Powiatu Wągrowieckiego. Ww. uchwałę przesłano do 
Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania.  
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   Biuro Spraw Obywatelskich i Zdrowia otrzymało do realizacji:  

• Uchwałę nr XX/124/2008 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                
28 maja  2008 roku w sprawie powołania komisji konkursowej  
ds. wyłonienia kandydata na stanowisko zastępcy dyrektora ds. medycznych 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu. Ww. uchwałę przesłano do 
Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania.  

 
II.  Zarząd Powiatu w okresie między 28 maja, a 16 czerwca 2008 roku odbył 4 
posiedzenia, na których rozpatrzył następujące zagadnienia: 
 

• Zajął stanowisko w sprawie wynagrodzenia nauczycieli biorących udział w 
strajku w dniu 27 maja br. i zdecydował o niepłaceniu za dzień nieobecności 
nauczycieli w pracy. 

• Wyraził zgodę na przeprowadzenie przetargu nieograniczonego na remont 
dachu budynku internatu MOW w Antoniewie.  

• Wyraził pozytywną opinię, co do zmiany decyzji w sprawie oddania 
nieruchomości w trwały zarząd Zespołowi Szkół Ponadgimnazjalnych  
w Gołańczy. 

• Pozytywnie zaopiniował aneks do umowy użyczenia nieruchomości 
położonej w Gołańczy przy ul. Walki Młodych Wielkopolskiemu Zarządowi 
Melioracji i Urządzeń Wodnych w Poznaniu.  

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Ruchu Miłośników Muzyki Pro Sinfonika o 
wsparcie finansowe V Rajdu samochodowego, rowerowego i pieszego 
„Pałuki 2008”, przyznając na zakup nagród i pucharów kwot 1.500 zł.  

• Podjął Stanowisko Zarządu Powiatu Wągrowieckiego w sprawie stanu upraw 
rolnych zagrożonych suszą oraz możliwości pomocy poszkodowanym 
rolnikom.  

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Parafii Farnej p.w. św. Jakuba Apostoła  
w Wągrowcu o wsparcie rzeczowe VI Parafialnego Festynu Rodzinnego, 
przyznając kwotę 400 zł na zakup nagród na Konkurs Wiedzy o Szlaku 
Cysterskim oraz wspomagając zorganizowanie Punktu Badań Pielęgniarskich.  

• Pozytywnie rozpatrzył wnioski o wypowiedzenie najmu lokalu oraz  
o wynajem pomieszczeń w budynku przy ul. Kościuszki 53.  

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora I LO w Wągrowcu  
o przyznanie środków finansowych na remont kapitalny wykładowej sali 
audiowizualnej wraz z sąsiadującym pomieszczeniem.  

• Zapoznał się z informacją o dotacji przyznanej Powiatowi przez Ministra 
Kultury i Dziedzictwa Narodowego na remont dachu w budynku ZSP nr 2 w 
Wągrowcu.  

• Przyznał Nagrody Herbu Powiatu Wągrowieckiego Panu Zygmuntowi 
Konińskiemu oraz Panu Stanisławowi Izychartowi.  

• Rozpatrywał wnioski, opinie i stanowiska Komisji Stałych Rady Powiatu. 
• Opiniował materiały na sesję. 
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W omawianym okresie Zarząd Powiatu  podjął  uchwały: 
 
• w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego na terenie wsi Bartodzieje gmina Wągrowiec, obejmującego 
działki o numerach 112, 114, 116, 

• w sprawie uzgodnienia projektu zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego na terenie wsi Rgielsko gmina Wągrowiec, 
obejmującego działki o numerach 359, 361, 362/3, 

• w sprawie mian w układzie wykonawczym budżetu powiatu na 2008 rok, 
• w sprawie upoważnienia Pana Jacka Michalaka – komendanta Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Wągrowcu do prowadzenia  
i rozliczania przedsięwzięcia pn.: „Termomodernizacja budynku Jednostki 
Ratowniczo – Gaśniczej w Wągrowcu ul. Przemysłowa 44”, 

• w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Osada I” w Wągrowcu,  

• w sprawie umorzenia należności pieniężnej z tytułu opłat za wyżywienie w 
Specjalnym Ośrodku Szkolno – Wychowawczym w Wągrowcu,  

• w sprawie umorzenia należności pieniężnej z tytułu opłat za wyżywienie w 
Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Antoniewie,  

• dwukrotnie: w sprawie upoważnienia Pani Iwony Brudz – Dyrektora Bursy 
Szkolnej nr 1 w Wągrowcu do reprezentowania Powiatu Wągrowieckiego – 
Bursy Szkolnej nr 1 w Wągrowcu – przed sądami powszechnymi w sprawie o 
zapłatę.  

 
 
Zarząd Powiatu między 16 a 25 czerwca 2008 r., odbył 2 posiedzenia, na  którym  
rozpatrzył następujące zagadnienia: 
 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora PUP wyrażając zgodę na 
przeprowadzenie postępowania o zamówienie publiczne z zastosowaniem 
trybu - zamówienie z wolnej ręki, na zorganizowanie szkoleń grupowych, 
współfinansowanych ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego dla 
osób bezrobotnych.  

• Zapoznał się z wnioskiem Burmistrza Miasta Wągrowca w sprawie 
propozycji zagospodarowania terenu położonego przy ulicy Kościuszki nad 
Jeziorem Durowskim, będącego własnością Powiatu Wągrowieckiego.  

• Zapoznał się informacją o konieczności refundacji kosztów programu 
Multimodalne Centrum Planowania Kariery Zawodowej dla uczniów szkół 
gimnazjalnych w Powiecie Wągrowieckim. 

• Zapoznał się z informacją w sprawie uruchomienia kredytu 
długoterminowego na realizację zadań inwestycyjnych i remontowych 
powiatu.  

• Zapoznał się z informacją NFZ w sprawie rozbieżności powstałych  
w sprawozdaniach dotyczących czasu oczekiwania na udzielenie porady 
specjalistycznej. 
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• Zapoznał się z informacją o wynikach naboru na stanowisko dyrektora 
Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu.  

• Rozpatrywał wnioski Komisji Stałych Rady Powiatu. 
• Opiniował materiały na sesję.  
 

W omawianym okresie Zarząd Powiatu podjął następujące uchwały: 
 

• w sprawie wypłaty odszkodowania za zajęcie nieruchomości wydzielonej pod 
drogę powiatową – ul. Dworcową w Gołańczy.  

 
 
Starosta ponadto poinformował radnych o wizycie partnerskiej w powiecie Lűneburg 
i o dotacji dla WOPR. Starosta poinformował, że zakończyła się procedura 
kontrolna, potwierdziły się nieścisłości w dokumentacji wydatków. Cel został 
osiągnięty, bo została przeszkolona młodzież. Starosta ponadto dodał, że 
uczestniczył w rozmowach dotyczących remontu odcinka linii kolejowej Poznań 
Wschód-Wągrowiec. Projekt ten zakłada realizację projektu do 2012 roku, tym 
samym nastąpi skrócenie czasu przejazdu, większa częstotliwość przejazdu 
pociągów. W tym roku zostanie ogłoszony przetarg na tę inwestycję. 
 
Radny W. Ćwik jako informację podał przykład funkcjonowania poradni 
specjalistycznej (pulmonologicznej), która zarejestrowała osobę na 1 grudnia (osoba 
ta ma 62 numer). 
 
Radny J. Springer przypomniał, że Rada podejmowała uchwałę w sprawie 
zarządzania niektórymi drogami m.in. ul. Lipową. Radny uważa, że ruch w tym 
miejscu w sobotę nie może być zakłócony i dodał, że po lekturze lokalnej gazety 
uważa, że został wprowadzony w błąd – podobnie jak cała komisja, ponieważ co do 
takiego rozwiązania organizacji ruchu ma zastrzeżenia policja. Radny uważa to za 
celowe wprowadzenie w błąd. 
 
Radny A. Zając zadał pytanie komendantowi Policji mł. insp. A. Sobolewskiemu, 
czy sprowadzono nieprawidłowości dot. WOPR, czy powinno być przeprowadzane 
postępowanie dowodowe? 
 
Radny S. Maciaszek zadał pytanie dot. przebudowy linii kolejowej, co z odcinkiem 
Wągrowiec-Gołańcz. 
 
Starosta w odpowiedzi na sugestie radnego J. Springer powiedział, że ul. Lipowa jest 
ulicą miejską, a nie powiatową, ponadto miasto miało zagwarantować przejazd.  
 
Starosta w odpowiedzi na pytanie radnego A. Zająca powiadomił, że policja 
prowadzi dochodzenie, ale jest to osobne postępowanie, ale wszystkie materiały są 
przekazywane policji. 
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Starosta w odpowiedzi na pytanie radnego S. Maciaszka powiedział, że linia 
kolejowa Wągrowiec - Gołańcz będzie modernizowana w minimalnym zakresie, 
będzie zwiększona prędkość przejazdu, liczba połączeń będzie regulowana według 
potrzeb. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady – Krzysztof Migasiewicz stwierdził, że informacja została 
przyjęta. 
 
Ad 6 
Pan Sławomir Maciaszek - Przewodniczący Komisji Finansów Obszarów Wiejskich 
i Strategii Rozwoju Powiatu przedstawił informację z działalności Komisji w okresie 
między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 1. posiedzenie, na którym 
zapoznała się z funkcjonowaniem ZOZ w Wągrowcu z omówieniem sprawozdania 
finansowego za 2007 rok oraz wstępnym podsumowaniem I półrocza 2008 roku, 
analizowała materiały na sesje. Komisja wypracowała 1 wniosek.  
  
Pan Robert Woźniak - Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury Sportu                             
i Turystyki przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między 
posiedzeniami sesji. Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia, na którym 
przyjęto informację Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków o stanie zabytków na 
terenie powiatu wągrowieckiego oraz zapoznano się z zakresem zadań remontowo-
inwestycyjnych oraz zakupami materiałów i wyposażenia planowanego na okres 
wakacyjny w placówkach oświatowych prowadzonych przez powiat wągrowiecki. 
Komisja ponadto analizowała materiały sesyjne. Komisja wypracowała 1 stanowisko 
i 1 wniosek, 2 opinie. 
 
Pan Józef Sulikowski – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja 
w tym okresie odbyła 2. posiedzenia, na których omówiono temat związany z 
funkcjonowaniem centrum powiadamiania ratunkowego, informacją dyrektora PZD 
o zaawansowaniu prac remontowych i inwestycyjnych na drogach powiatowych oraz 
zapoznała się ze stanem realizacji zadań inwestycyjnych na drogach wojewódzkich i 
analizowała materiały sesyjne. Komisja wypracowała 2 wnioski. Radny 
dopowiedział, że Urząd Marszałkowski rozpatruje możliwość, aby w następnych 
latach remontować drogę w stronę Bydgoszczy. 
 
 
Pani Irena Wojewódzka - Kucz - Przewodnicząca Komisji Zdrowia Polityki 
Społecznej i Rynku Pracy przedstawiała informację z działalności Komisji                
w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2. posiedzenia, na 
których zapoznała się ze sprawozdaniem komisji ds. przeprowadzenia kontroli w 
ZOZ oraz przyjęła informację Ośrodków Pomocy Społecznej na temat: osoby chore i 
starsze, niepełnosprawne, ubóstwo w gminach oraz omawiano materiały na sesję. 
Komisja wypracowała 1 stanowisko, aby powrócić do tematy bezrobocia w 
najbliższym terminie.  
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Robert Woźniak - Sekretarz Komisji Rewizyjnej przedstawił informację z 
działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2. 
posiedzenia, na którym dokonała kontroli wykonywania zadań i funkcjonowania 
Biura Spraw Obywatelskich i Zdrowia i Wydziału Finansów. Komisja wypracowała 
4 wnioski. 
 
Ad 7 
Rada Powiatu zapoznała się z analizą i oceną stanu bezpieczeństwa w Powiecie 
gwarantowanego przez Komendę Powiatową Policji i Komendę Powiatową 
Państwowej Straży Pożarnej. Temat omówił komendant Komendy Powiatowej 
Policji, mł. inst. Artur Sobolewski m.in. w zakresie planowanych standardów, 
sytuacji w Powiecie na tle podstawowych wskaźników wojewódzkich i krajowych. 
Sprawozdanie w formie prezentacji multimedialnej przedstawił zastępca komendanta 
nadkom. Przemysław Dorniak.  
W imieniu komendanta Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej temat omówił st. 
kpt. mgr inż. Zbigniew Dziwulski. 
 
Radny W. Ćwik, korzystając z obecności komendanta zadał pytanie dot. zaginionego 
ze wsi Łaziska, czy można ujawnić jakieś szczegóły. 
Komendant A. Sobolewski odpowiedział, że są prowadzone szeroko zakrojone 
poszukiwania, ale na dzień dzisiejszy nie ma żadnych informacji, co się z tym 
człowiekiem stało. 
 
Radny A. Zając zadał pytanie komendantowi A. Sobolewskiemu dot. parkowania 
samochodów w Wągrowcu. Radny zasugerował, że „mandaty rosną poprzez 
niedostosowane przepisy, szczególnie na ul. Kościuszki, nadgorliwość policjantów 
wobec ludzi podjeżdżających pod aptekę jest absurdem, co z dowozem towarów do 
sklepów? Pozostawienie samochodu na światłach awaryjnych jest karane 
mandatami”. 
 
Komendant A. Sobolewski odpowiedział, że policja nie jest od stanowienia 
przepisów tylko od respektowania prawa, zasugerował, żeby zwrócić się do 
zarządców dróg, aby uregulować oznakowania drogowe, jeśli przepisy są postawione 
to trzeba je respektować. 
 
Radny J. Sulikowski przypomniał, że na posiedzeniu w 2007 r. omawiany był stan 
bezpieczeństwa w ruchu drogowych: statystyki potwierdzają odczucia komisji bo 
większość kolizji ma miejsce na skutek przekraczania prędkości i brawury szybko 
jeżdżących kierowców. Radny zadał pytanie: jakie konkretne działania komenda 
przewiduje, żeby ten stan poprawić?  
 
Komendant A. Sobolewski powiedział, że trudno jest jednej instytucji poprawić 
bezpieczeństwo na drogach, policja może ujawniać wykroczenia, ale nie może być 
każdego dnia na danym odcinku. Jako przykład działań Policji Komendant podał: 
zwiększona liczba patroli, policja stara się być tam, gdzie istnieją zagrożenia w ruchu 
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drogowym, Komenda chce pozyskać skuteczny sprzęt, aby wyeliminować 
wykroczenia drogowe. 
 
Radny A. Zając odniósł się do planowanej przebudowy Rynku i Al. Jana Pawła II i 
zadał pytanie komendantowi czy w związku z przebudową Rynku, budowaniem 
marketów Kaufland, Lidl, Netto, czy pracownicy wągrowieckiej komendy brali 
udział w konsultacjach dotyczących sporządzenia zasad organizacji ruchu? 
 
Komendant A. Sobolewski odpowiedział, że opinie wydają komendanci 
wojewódzcy, a Komenda Policji w Wągrowcu przesłała tylko uwagi, które zostaną 
przeanalizowane, ale nie wiadomo, czy zostaną wzięte pod uwagę. 
 
Radny J. Sulikowski zapytał, jakie są oczekiwania komendanta do samorządu 
powiatowego. 
 
A. Sobolewski powiedział, że zwrócił się o dofinansowanie wideorejestratora, 
pozostałe pieniądze będą pochodzić z komendy wojewódzkiej lub głównej, wartość 
ok. 100.000 zł. 
 
Radna I. Wojewódzka – Kucz zasugerowała, że mało mieszkańców miast i gmin zna 
swojego dzielnicowego, a kontakt ten jest bardzo ważny. Ponadto dodała, że policja 
zmienia się na lepsze.  
 
Radny S. Maciaszek zadał komendantowi pytanie dot. monitoringu na terenie 
Gołańczy, czy są efekty jego funkcjonowania. 
 
Komendant A. Sobolewski: powiedział, że każdy monitoring ma pozytywne 
znaczenie i tam gdzie funkcjonuje poprawia stan bezpieczeństwa. Komendant 
wyraził opinię, że monitoring przydałby się także w Wągrowcu. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Informacje stanowią załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 8 
Beata Korpowska, dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy przedstawiła treść uchwały 
Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie Powiatowego Programu na Rzecz 
Zatrudnienia na lata 2008-2013. Dyrektor PUP przedstawiła w/w program w wersji 
prezentacji multimedialnej. 
 
Radny J. Springer zadał pytanie dyr. PUP, ile miejsc pracy przybyło w naszym 
powiecie. 
 
Beata Korpowska odpowiedziała, że ostatnie dane wskazują, że od 2006 r. przybyło 
ok. 1000 miejsc prac, ale dane statystyczne przekazują zakłady, które zatrudniają 
ponad 10 osób. Z tej analizy wynika, że te miejsca były w sektorze prywatnym, a nie 
w administracji. 
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Radna I. Wojewódzka – Kucz wyraziła wątpliwości, czy rzeczywiście pracodawcy 
wiedza o warunkach zatrudnienia osób niepełnosprawnych. 
 
Dyr. Korpowska powiedziała, że wiedza jest, ale pracodawców prawdopodobnie 
przeraża ogrom formalności, tym nie mniej były wnioski na kilkanaście takich 
miejsc pracy, problem jest taki, że osoby ciężko schorowane mają problem ze 
znalezieniem pracy, a pracodawcy jednak wolą osoby bardziej sprawne. 
 
Radna I. Wojewódzka – Kucz dodała, że trzeba pomóc tym osobom w pozyskaniu 
miejsc pracy.  
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 13 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego za rok 2007 Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu głosowało: 13 - 
za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od głosu. Nieobecni radni: L. Bodus, J. 
Brzostowski, A. Wieczorek, M. Marzyński, G. Owczarzak, J. Sulikowski/. 
 
Uchwała w sprawie Powiatowego Programu na Rzecz Zatrudnienia na lata 2008-
2013 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
Ad 9 
Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Małgorzata 
Klessa przedstawiła sprawozdanie o realizacji powiatowego planu gospodarki 
odpadami. 
 
Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie o realizacji powiatowego planu gospodarki 
odpadami. 
 
Radny J. Springer powiedział, że rekultywacja nie jest w Polsce tym, czym powinna 
być. Radny zastanawiał się, czy takie prawo w Polsce będzie funkcjonowało, czy są 
jakieś sygnały, że takie przepisy zbliżają się do Polski? 
 
Radna zasugerowała, że należy edukować społeczeństwo, nagłaśniać sprawy 
segregacji odpadów. 
 
M. Klessa powiedziała, że edukacją taką prowadzą gminy, szkoły, powiat przeznacza 
na ten cel pieniądze, organizuje konkursy. Kierownik M. Klessa zapowiedziała, że 
wniosek radnej zostanie uwzględniony przy konstruowaniu budżetu. 
 
Radny S. Maciaszek zauważył, że świadomość ekologiczna jest większa na terenie 
wsi niż w mieście. Porównując materiał z poprzednim rokiem, zadał pytanie, czy 
ruszyło coś w kwestii usuwania azbestu, czy gminy nie widzą potrzeby takiego 
planu. 
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M. Klessa powiedziała, że żadna gmina nie deklaruje pomocy mieszkańcom w 
usuwaniu azbestu. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
Ad 10 
R. Kubisz, kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju przedstawił informację o 
stanie przygotowań wniosków na projekty pozyskania środków z UE. 
 
Rada Powiatu przyjęła w/w informację. 
 
Radna I. Wojewódzka – Kucz zadała pytanie, jaka jest szansa pozyskania pieniędzy 
na budowę szkoły dla Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego. 
 
R. Kubisz odpowiedział, że jest realna szansa dofinansowania w wysokości 75%. 
 
Radna I. Wojewódzka – Kucz zapytała, czy możliwe jest dofinansowanie ze 
środków państwowych. 
 
Radny R. Kubisz odpowiedział, że nie ma możliwości wsparcia, ponieważ nie ma 
rozpisanych konkursów, na etapie składania wniosków powiat nie ma promesy na 
ubieganie się o inne środki. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
 
Ad 11 
Grzegorz Hoffmann, dyrektor ZOZ przedstawił informację o sposobie, trybie i 
okresie realizacji zaleceń pokontrolnych zawartych w protokole z dnia 29 kwietnia 
2008 roku z pracy komisji ds. dokonania kontroli w Zespole Opieki Zdrowotnej w 
Wągrowcu.  
 
Radny J. Springer wniósł zapytanie dot. zatrudnienia kardiologa, jaka jest przyczyna, 
że są trudności w pozyskaniu nowych lekarzy. 
 
Dyrektor G. Hoffmann odpowiedział, że podanie teraz terminu byłoby nie 
potwierdzeniem faktu, brak jest wykwalifikowanych lekarzy. Jako przykład dyrektor 
podał informację ze szpitala w Rawiczu, gdzie dyrektor płaci lekarzowi, który 
znajdzie lekarza, którego ten z kolei zatrudnieni. Dyrektor zaznaczył, że jego 
odpowiedź nie jest ucieczką od podania daty, ale realnym stwierdzeniem trudności. 
 
Rada Powiatu przyjęła w/w informację. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
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Ad 12 
Wicestarosta, T. Kranc przedstawił treść uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w 
sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za rok 2007 Zespołu 
Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu. Wicestarosta przedstawił uzupełnienie 
sprawozdania o wysokość strat, zadłużenie szpitala. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 14 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego za rok 2007 Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu głosowało: 14 - 
za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od głosu. Nieobecni radni: L. Bodus, J. 
Brzostowski, A. Wieczorek, M. Marzyński, G. Owczarzak. 
 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za rok 2007 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Wągrowcu stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad 13 
Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu, K. Krenz przedstawiła informację o 
zadaniach edukacyjnych powiatu dla szkół i placówek oświatowych na rok szkolny 
2008/2009.  
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Rada Powiatu przyjęła w/w informację. 
Informacja stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 14 
Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu, K. Krenz przedstawiła treść 
uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zmiany uchwały Nr 
XIV/82/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 listopada 2007 roku w 
sprawie przyjęcia "Regulaminu przyznawania nauczycielom szkół i placówek 
oświatowych prowadzonych przez powiat wągrowiecki dodatków do wynagrodzenia 
zasadniczego, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw na rok 2008". 
 
Zapytań nie zgłoszono.                                
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 14 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/82/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 28 listopada 2007 roku w sprawie przyjęcia "Regulaminu 
przyznawania nauczycielom szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez 
powiat wągrowiecki dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw na rok 2008" głosowało: 
14 - za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujące się od głosu /nieobecni radni L. Bodus, J. 
Brzostowski, A. Wieczorek, M. Marzyński, G. Owczarzak/. 
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Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/82/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 28 listopada 2007 roku w sprawie przyjęcia "Regulaminu 
przyznawania nauczycielom szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez 
powiat wągrowiecki dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za 
godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw na rok 2008" stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 15 
Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu, K. Krenz przedstawiła treść 
uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie przekazania Gminie 
Damasławek szkół ponadgimnazjalnych wchodzących w skład Zespołu Szkół 
Powszechnych im. Pierwszych Piastów w Damasławku. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 14 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie przekazania Gminie Damasławek szkół 
ponadgimnazjalnych wchodzących w skład Zespołu Szkół Powszechnych im. 
Pierwszych Piastów w Damasławku głosowało: 13 - za, 0 - przeciwnych, 1 - 
wstrzymujących się od głosu /nieobecni radni L. Bodus, J. Brzostowski, A. 
Wieczorek, M. Marzyński, G. Owczarzak/. 
 
Uchwała w sprawie przekazania Gminie Damasławek szkół ponadgimnazjalnych 
wchodzących w skład Zespołu Szkół Powszechnych im. Pierwszych Piastów w 
Damasławku stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 16 
Jarosław Berendt, dyrektor ZSP nr 1 w Wągrowcu przedstawił treść uchwały Rady 
Powiatu Wągrowieckiego w sprawie nadania imienia Stanisława Mikołajczyka 
szkołom wchodzącym w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w 
Wągrowcu. 
Dyrektor podał propozycje kandydatur na patrona szkół wchodzących w skład ZSP 
nr 1: 
 - Stanisław Mikołajczyk – 3 propozycje 
 - Jakub Wujek – 2 propozycje 
 - Jan Paweł II – 1 propozycja 
 - Cystersi Wągrowiecki – 1 propozycja 
 - Rodziny katyńskie – 1 propozycja 
 
Komisja zaproponowała wybór Stanisława Mikołajczyka, po zaopiniowaniu tej 
kandydatury przez Rade Pedagogiczną. Ponadto dyrektor poinformował, że w tej 
sprawie złożył pismo do Zarządu o nadanie imienia szkole im. Stanisława 
Mikołajczyka. 
 
Radna I. Wojewódzka – Kucz pogratulowała dyrektorowi, że został dokonany wybór 
godnego patrona. Ponadto radna dodała, że „postać ta zasługiwała na taki wybór, jest 
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Wielkopolaninem, z naszej ziemi wągrowieckiej. Młodzież mieszkająca na wsi 
zasługuje na takiego patrona”. 
 
Radny A. Zając powiedział, że przy zgłaszaniu uchwały rodzą się pytania o intencję, 
ponieważ tam gdzie pośpiech, tam jakaś intencja. Radny powiedział, że z własnego 
doświadczenia wie, iż zawsze kojarzenie imienia szkoły z organizacja polityczną źle 
się kończy. Radny wyraził spostrzeżenie, że skojarzenie osoby patrona szkoły, 
wywodzącej się z partii politycznej współrządzącej jest dwuznaczne. Radny dodał, 
że szkoła powinna być wyjątkowo apolityczna, „po obserwacji z ostatnich lat taka 
szkoła staje się celem polityczno-samorządowym. Będę przeciwny podejmowaniu 
decyzji na szybko pod pręgierzem”. Radny ponadto wniósł zapytanie, czy w komisji 
dokonującej wybór patrona był przedstawiciel PSL i czy osoby z wągrowieckiego 
PSL kontaktowały się z dyrektorem? 
 
Dyrektor Berendt odpowiedział, że komisja została wyłoniona przez przedstawicieli 
Rady Pedagogicznej i nie wyklucza, że w skład tej komisji być może weszła osoba, 
która jest sympatykiem PSL. Dyrektor dodał, że zgadza się ze stwierdzeniem, że 
szkoła powinna być apolityczna, dlatego „wchodząc do szkoły zostawiam swoje 
poglądy za drzwiami”. 
 
Wicestarosta T. Kranc: zabierając głos powiedział, że patron powinien dawać 
możliwość przekazywania informacji na temat historii i wiedzy wychowawczej, a 
Stanisław Mikołajczyk jest taką osobą. Wicestarosta dodał ponadto, że PSL jest 
organizacją działającą legalnie, a jej członkowie mają prawo zasiadania w 
komisjach. 
 
Radny A. Radny zaapelował, aby podejmować decyzje nie ze względu na korzyści 
polityczne, ale słusznie i rozsądnie.  
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 14 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie nadania imienia Stanisława Mikołajczyka 
szkołom wchodzącym w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w 
Wągrowcu głosowało: 12 - za, 1 - przeciwnych, 1 - wstrzymujących się od głosu 
/nieobecni radni L. Bodus, J. Brzostowski, A. Wieczorek, M. Marzyński, G. 
Owczarzak/. 
 
Uchwała w sprawie nadania imienia Stanisława Mikołajczyka szkołom wchodzącym 
w skład Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wągrowcu stanowi załącznik nr 
12 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 17 
Radosław Kubisz, kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju przedstawił treść 
uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII /76/2004 Rady Powiatu 
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Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia Wieloletniego 
Planu Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004 –2009. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania imiennego.   
 

Nr Sesji  XXI/ 2008 
Głosowanie imienne / Załącznik do uchwały nr XXI / 130/ 2008 

          Rady Powiatu Wągrowieckiego  
      z dnia 25 czerwca 2008 roku     

 

w sprawie zmiany uchwały nr XVII /76/2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2004 roku w 
sprawie ustalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004 –2009 

 

L.p. Nazwisko i Imię Za Przeciw Wstrzymujące 
 

Podpis 
 

1. Bielecki Andrzej X    
 

2. Brzostowski Jacek nieobecny    
 

3. Bociański Tomasz   X    
 

4. Bodus Leszek  nieobecny    
 

5. Ćwik Wojciech  X    
 

6. Ewertowski Wiesław  X    
 

7. Kranc Tomasz  X    
 

8. Migasiewicz Krzysztof X    
 

9. Marzyński Marceli  nieobecny    
 

10 Maciaszek Sławomir X    
 

11. Owczarzak Grzegorz  nieobecny    
 

12. Piasecki Jerzy  X    
 

13. Piechocki Micha ł  X    
 

14. Springer Jerzy X    
 

15. Sulikowski Józef X    
 

16. Woźniak Robert  X    
 

17. Wieczorek Andrzej nieobecny    
 

 
18. 

 
Wojewódzka -Kucz Irena 

 
X 
 

   

19.  Zając Andrzej  
 X    

 
                                                                 Przewodnicz ący  

                                                                     Rady Powiatu W ągrowieckiego 
                                                                  ___________________________  

                                                                   / Krzysztof Migasiewicz /  

 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 14 radnych. 
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Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XVII /76/2004 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia Wieloletniego 
Planu Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004 –2009 głosowało: 14 - 
za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujący się od głosu /nieobecni radni L. Bodus, J. 
Brzostowski, A. Wieczorek, M. Marzyński, G. Owczarzak/. 
 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XVII/76/2004 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia Wieloletniego 
Planu Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004 –2009 stanowi 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 18 
Danuta Królczyk, Skarbnik Powiatu przedstawiła i omówiła treść uchwały Rady 
Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 21grudnia 2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Wągrowieckiego na 2008 rok. 
 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 14 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 21grudnia 2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Wągrowieckiego na 2008 rok głosowało: 11 - za, 0 - przeciwnych, 0 - wstrzymujący 
się od głosu /nieobecni radni L. Bodus, J. Brzostowski, A. Wieczorek, M. 
Marzyński, G. Owczarzak, J. Sulikowski, A. Zając, J. Piasecki/. 
 
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 21grudnia 2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Wągrowieckiego na 2008 rok stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 19 
Danuta Królczyk, Skarbnik Powiatu przedstawiła i omówiła treść uchwały Rady 
Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zaciągnięcia długoterminowych: pożyczki, 
kredytu. 
 
Radny J. Springer zaapelował aby głosować nad poszczególnymi uchwałami, nie nad 
pakietem, ponieważ „jest to zły obyczaj, ponadto są to zadania finansowe”. Radny 
zapowiedział, że wstrzyma się przy głosowaniu.  
 
D. Królczyk Skarbnik Powiatu odpowiedziała na apel radnego J. Springera, że 
dzielenie na kilka uchwał jest niemożliwe, ponieważ nie stworzy się przez to nic 
nowego, to jest kontynuacja uchwały, którą radni już podjęli. Wywoływanie 
kolejnych uchwał wymagałoby rozstrzygnięcia przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową. 
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Radny J. Piasecki podzielił uwagi radnego J. Zająca, ze względu na nie skończoną 
procedurę dzielenia środków finansowych na drogę Wapno-Damasławek. 
 
D. Królczyk Skarbnik Powiatu zauważyła, że uchwała została wywołana teraz, 
ponieważ wcześniej były składane wnioski z UE. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 14 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowych: pożyczki, 
kredytu głosowało: 11 - za, 0 - przeciwnych, 3 - wstrzymujący się od głosu 
/nieobecni radni L. Bodus, J. Brzostowski, A. Wieczorek, M. Marzyński, G. 
Owczarzak/. 
 
Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminowych: pożyczki, kredytu stanowi 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 20 
Danuta Królczyk, Skarbnik Powiatu przedstawiła i omówiła treść uchwały Rady 
Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wekslowego na 
zabezpieczenie spłaty długoterminowych: pożyczki, kredytu udzielonego przez bank 
wyłoniony w drodze procedury przetargowej. 
 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 14 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wekslowego na 
zabezpieczenie spłaty długoterminowych: pożyczki, kredytu udzielonego przez bank 
wyłoniony w drodze procedury przetargowej głosowało: 11 - za, 0 - przeciwnych, 3 - 
wstrzymujący się od głosu /nieobecni radni L. Bodus, J. Brzostowski, A. Wieczorek, 
M. Marzyński, G. Owczarzak/. 
 
Uchwała w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wekslowego na zabezpieczenie spłaty 
długoterminowych: pożyczki, kredytu udzielonego przez bank wyłoniony w drodze 
procedury stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 21 
Interpelacje i zapytania: 
 
Nie zgłoszono interpelacji i zapytań.  
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Ad 22 
Wnioski i oświadczenia radnych: 
 
Radny W. Ćwik zwrócił się z wnioskiem do Zarządu dot. przeprowadzanych 
remontów dróg powiatowych. Radny zaznaczył, że w miejscowości Grylewo remont 
został przeprowadzony w sposób niewłaściwy, ze względu na tworzenie się nowych 
dziur w nawierzchni. 
 
Ad 23 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu 
Wągrowieckiego, zamknął obrady XXI Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
 
 
 
 
        Sekretarz  Rady                                             Przewodnicz ący                      
   Powiatu Wągrowieckiego                        Rady Powiatu Wągrowieckiego                                                                                                               
 
  ......................................                            ............................................  
       / Robert Woźniak /                                    / Krzysztof Migasiewicz /  
 
 
 
             Protokolantka 
 
.................................................  
              /K.Basiura/

 



 
 
 
 
  

 


